
 Zápis z 2. zasedání Školské rady Základní školy, Brno, Herčíkova 19, p. o.  
 
Školní rok: 2023/2024  
 
Datum: 1. 3. 2024  
 
Účast členů: Mgr. Jan Rozbořil 
                        Jitka Marinčová 
                        Jitka Vítková  
 
                        PaedDr. Petr Halík, ŘŠ - přísedící  
 
Program zasedání:  
 
1) Rozpočet pro rok 2024  
2) Předběžný plán větších oprav  
3) Hodnocení I. pololetí šk. roku 2023/2024  
4) Přípravy pro zápis do 1. tříd 
5) Různé  
 
Průběh zasedání:  
 
Předseda ŠR přivítal členy a seznámil je s body jednání. 
 
1) ŘŠ představil výši rozpočtu pro chod a opravy školy v roce 2024.  
     Za dostatečné je možné považovat finanční situaci pro platy zaměstnanců jak pedagogických,  
     tak nepedagogických – od 1/2024 došlo k navýšení nenárokové složky platu; za příznivé lze  
     považovat jistý pokles cen energií – nejvíce nákladná je spotřeba vody (pro provoz školního  
     bazénu) a elektrické energie. 
     PH max nebyl snížen, ovšem od září je nutné počítat se změnou asi o 5 % výuk. hodin – došlo  
     by k přerozdělení výuky AJ apod. 
     Není ještě prozatím známý rozpočet pro ŠJ z Krajského úřadu JMK. 
 
2) Po velmi dobrých zkušenostech s venkovními žaluziemi bude ředitelem školy podána další     
     žádost o finanční dotaci pro instalaci těchto žaluzií na 2. pavilonu a pro učebny ŠD. 
     V tomto kalendářním roce budeme usilovat o změnu v zadání plánu pro alespoň částečnou  
     rekonstrukci atria, na kterou již několik let upozorňujeme. 
      
3) Bez vážných problémů proběhlo I. pololetí šk. roku, výuka probíhala a nadále probíhá  
     v souladu s tematickým plánem ŠVP. 
 
4) Zápisem do 1. ročníku ŘŠ počítá s možností přijmout opět cca 75 nových žáků do 3 tříd – kvůli  
     naplněné kapacitě učebních místností není možné více.  
     Zápis proběhne ve dnech 25. a 26. 4. 2024, den otevřených dveří se bude konat v úterý 2. dubna. 
 
5) ŠR byla jejím předsedou jako zástupcem pedagogů obeznámena s častými případy  
     neopodstatněných stížností některých zákonných zástupců, kteří absurdně něco požadují,  
     pedagogy obviňují a snaží se o naprosto nemožné změny při vykonávání učitelské profese.  
     Bohužel se tyto negativní projevy ze strany rodičů vůči vyučujícím objevují poslední dobou  
     stále častěji. 
 
     Žádné další dotazy či připomínky nebyly vzneseny. 
 
Četly a souhlasí: Jitka Marinčová             Zapsal: Mgr. Jan Rozbořil 

   Jitka Vítková 
 
V Brně dne 4. 3. 2024 


